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A Loki ellen javítana a Lyon
Labdarúgás
  | 2009. 12. 09. | 12:08:24
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Debrecen – Több mint egy hónapja egyetlen tétmeccset sem tudott megnyerni a Lyon, mely pechünkre éppen a DVSC ellen akar elindulni felfelé a gödörből. (tv: Digisport, 20.45, élő)
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A Lyon hat tétmérkőzés óta nyeretlen egyértelműen a csoportelsőségre hajt, ehhez azonban mindenképpen győznie kell a hajdúságiak ellen. Claude Puel, a Lyon vezetőedzője természetesen csak a győzelmet tudja elfogadni. 



[image: ]– Rossz sorozat van mögöttünk, ezért mindenképpen győzelmet várok a Debrecen ellen. Ha nyerünk, végre a közönségünk is elégedett lesz. Tiszteljük az ellenfelet, a DVSC a Bajnokok Ligájában két szoros mérkőzést játszott a Liverpoollal, és hazai pályán a Fiorentinát is majdnem meglepte. Mi ugyan 4–0-ra nyertünk, de főleg a pontrúgásainknak köszönhetjük ezt a sikert, vagyis óvatosságra intenek minket a debreceniek eredményei – mondta a mérkőzés előtt hivatalos sajtótájékoztatón Puel. – A sikertelenül megvívott meccsek miatt nehéz napokat éltünk meg, de túl kell lépni a kudarcon. Ezt a nehéz periódust szerdán magunk mögött hagyhatjuk, de ehhez elengedhetetlen a győzelem. Hét végén fontos meccs vár ránk a bajnokságban is, hiszen a Bordeaux-val játszunk rangadót, de fizikailag és mentálisan is bírnia kell a terhelést a csapatnak. Keretünk van annyira erős, hogy a jelenlegi helyzetben is talpra álljon. A Bajnokok Ligájában az első hely a célunk, nem mindegy, milyen pozícióból indulunk neki az egyenes kiesési szakasznak. Ez a hét a munkáé, az edzéseké, meglátják, meglesz az erőfeszítések eredménye.


[image: Herczeg András, a DVSC vezetőedzője]Herczeg András a tőle megszokott szerénységgel fogalmazta meg elvárásait, vágyait.

– A Lyon az eddigi szereplésével bebizonyította, hogy nagyon komoly csapat, nem véletlenül harcolta ki elsőként a továbbjutást a Bajnokok Ligája E csoportjában. Tudjuk, hogy nagyon komolyan veszik majd a szerda esti találkozót, ezért a legjobb tudásunk szerint kell játszani, mert a franciák hazai pályán még nagyobb nyomás alatt tartanak majd minket, mint a budapesti mérkőzésen. Nem mi vagyunk az esélyesek, de nagyon jó lenne, ha kellemes meglepetést tudnánk szerezni ezen az utolsó összecsapáson – mondta a debreceni mester.


Ma este 20:45 órától, ebben szezonban utolsó alkalommal szerepel a Bajnokok Ligájában a magyar bajnok DVSC. Herczeg András klubmenedzser több meghatározó játékosára, így Vukasin Polekszicsre, Leandróra és Rudolf Gergelyre sem számíthat a lyoni Stade Gerlandban.


Az E csoport állása:
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Olvasta már?


[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi

[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!

[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra
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[image: Bajban vannak a méhészek: több vállalkozás lehúzhatja a rolót]Bajban vannak a méhészek: több vállalkozás lehúzhatja a rolótAz uniós mézpiac összeomlását a harmadik országokból származó mézimport okozza.
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[image: Közlekedésre alkalmatlan autókra bukkantak a hajdúböszörményi rendőrök]Közlekedésre alkalmatlan autókra bukkantak a hajdúböszörményi rendőrökEgy járművet azonnal kivontak a forgalomból.
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Gazdaság


Öt nagy projektet terveznek HajdúböszörménybenKészülnek az engedélyezési és kiviteli tervek.


2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerintHajdú-Biharban járt Farkas Bertalan.


Háromszáz termék ára nyárig befagyasztva marad a SPAR-nálÚjabb negyedévre, június 30-ig meghosszabbítja a SPAR az Árstop EXTRA promóciót, így háromszáz termék ára garantáltan alacsony marad. 


Újabb áremelés jön a kutakon: közelítünk a 700 forint felé A magyar autósok a régió egyik legmagasabb árán tankolhatnak. 


Hajdúsámsonban tornacsarnok, Hortobágyon közösségi tér épül Európai uniós támogatásból 5 hajdú-bihari település jut forráshoz. 


Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevőMég az sem kizárt, hogy a szórakoztató centrum Debrecenben talál új otthonra – derül ki Baré Maik nyilatkozatából. 
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Támogatott tartalom


[image: Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtál]Öt érdekesség Hollandiáról, amit valószínűleg te sem tudtálVannak olyan érdekességei a nemzetnek, amiket kevesen ismernek.


[image: Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatot]Barna utcai fejlesztés: meg kell védeni az új burkolatotA Debreceni Vízmű Zrt. pályázata.


[image: Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélni]Tőr utca: útépítés előtt vízvezetékeket kell cserélniA Debreceni Vízmű Zrt. kivitelezőt keres.


[image: A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen ]A legnevesebb gyártók termékei a Gulyás Tüzépen A TAU Cerámica története.





Programok


Retró számítógépek rajongói találkoznak Debrecenben 

Egy napon keresztül vívnak Debrecenben

A diákok és a tanárok előtt is megnyitja kapuit az Atomki Debrecenben

Debrecenben is keresik a legnagyobb tehetségeket

Húsvéti programokkal készül az Agóra








Legolvasottabb
[image: Völner-Schadl-ügy: megszólalt az ügyészség]
Völner-Schadl-ügy: megszólalt az ügyészség
[image: A Zemplén világrekordot jelentő hídja túl a próbaterhelésen]
A Zemplén világrekordot jelentő hídja túl a próbaterhelésen
[image: Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal]
Elkóborolt egy kis óvodás Debrecenben, de nagy mázlija volt Imre bácsiékkal
[image: Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő]
Kerekerdő Élménypark: nem helyi cég a vevő
[image: Licitálni lehet a debreceni tanyára]
Licitálni lehet a debreceni tanyára


Kiemelt
[image: Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi]
Elhunyt a szívbeteg debreceni lány, Csire Zsuzsi 
[image: Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre!]
Így készül a magyar válogatott a nagy debreceni bevetésre! 
[image: Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra]
Egy igazi világsztár érkezik a Campus Fesztiválra 
[image: 2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint]
2025 lehet a nagy év az egyetlen magyar űrhajós szerint 
[image: Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat]
Ki lehet törni a bodaszőlői cigány telepről? Az Opre Roma Egyesület utat mutat 


Népszerű témák
Baré MaikRita OraFelföldi JánosTropicanaDaróczi CsabaSziget-KékszociológusFerge Zsuzsa Zaporizzsjaotthonfelújítási programcigány telepOpre Roma Egyesület
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